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Verslag infovergadering 3 februari 2022 

 
 
Informatievergadering i.k.v. openbaar onderzoek Silvamo: MilieuEffectRapport en 
omgevingsvergunningsaanvraag  voor verder exploiteren van de stortplaats, gelegen Staatsbaan 67 
te Kortemark      
 
 
Een infovergadering werd georganiseerd op 03/02/2022 om 19u30.  Door de coronamaatregelen 
ging deze door via Teams.  Men kon zich voorafgaand inschrijven om deze infovergadering te volgen 
via omgevingsloket@kortemark.be.  De omwonenden werden hiervan persoonlijk en schriftelijk in 
kennis gesteld.  De link om deel te nemen aan de vergadering werd door het lokaal bestuur 
Kortemark ook via de sociale media verspreid. 
 
 
Schepen Toon Vancoillie (Lokaal Bestuur Kortemark) verwelkomt de aanwezigen, geeft een inleiding 
omtrent de aanleiding voor deze vergadering en de procedure m.b.t. de huidige 
omgevingsvergunningsaanvraag. 
 
Ingrid Schotte (BovaEnviroplus, in opdracht van Silvamo) geeft een inhoudelijke toelichting bij de 
historiek van het bedrijf en de inhoud van de huidige omgevingsvergunningsaanvraag, incl. project-
MER. 
 
Vervolgens wordt overgegaan tot de vraagstelling. 
De antwoorden worden weergegeven in vet cursief lettertype. 
 
Vraagsteller 1: 

- Betreurt dat de Kortemarkse bevolking zo laat op de hoogte werd gebracht en dat de 
gemeenteraadsleden niet persoonlijk werden uitgenodigd.  Omwonenden, veel ruimer dan 
decretaal verplicht, werden vóór het openbaar onderzoek persoonlijk schriftelijk in kennis 
gesteld.  De powerpoint zal vanaf morgen op de gemeentelijke website staan. 

- Waarom worden de resultaten van de staalnames niet openbaar gepubliceerd?  Alle info is 
wel degelijk publiek beschikbaar. 

- Graag uitleg m.b.t. de waarden in peilput 4?  De gemeten waarden in peilput 4 gelegen op 
de berm tussen Silvamo en DOP Kortemark, vertonen schommelingen.  Er is daar een lokale 
verstoring van het grondwater.  De gemeten waarden in peilputten 2 en 7 resp. gelegen 
ten oosten en ten westen van de berm blijven ongeveer constant; het grondwater is daar 
niet verontreinigd.  De plaatselijke verstoring van de grondwaterkwaliteit ter hoogte van 
peilput 4 verspreidt zich dus niet. 

- Waarom gebeuren er geen staalnames bij de omliggende percelen?  Peilputten plaatsen bij 
omwonenden is niet onmogelijk maar wellicht weinig relevant, gezien de putten 
onmiddellijk aansluitend bij de plaats zelf vrij constante resultaten geven.  Silvamo heeft 
zelf al, hoewel dit niet verplicht is, geïnvesteerd in een benevelaar om alle stofhinder naar 
buren toe te vermijden. 

- Waarom is de nazorg beperkt tot 30 jaar en worden daarna geen staalnames meer gedaan?  
Vroeger was dit 10 of 15 jaar, maar dit is reeds verlengd naar 30 jaar.  Mocht er alsnog een 
risico zijn, kan de overheid deze termijn desgewenst nog verlengen. 

- Brengt de extra stortcapaciteit aan de grens met Wienerberger geen risico’s mee?  De berm 
van 20m is juist om veiligheidsredenen aangelegd.  De situatie is nu veiliger dan vroeger. 
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- Een bedrijventerrein, zoals voorzien in RUP Staatsbaan, maken bovenop een stortvak is geen 
goed idee.  Een cyclocross-terrein zou veel beter zijn.  Dit maakt voorwerp uit van de 
procedure m.b.t. het RUP Staatsbaan, niet van de vergunningsaanvraag van vanavond. 

 
Vraagsteller 2 : 

- Waarom werd er een zo ruime bekendmaking gedaan?  Betekent dit dat we hiervan nadeel 
zullen ondervinden?  De gemeente opteerde voor een ruimere kennisgeving dan wettelijk 
verplicht om zeker aan haar informatieplicht te voldoen, en hanteert bij infovergaderingen 
m.b.t. dit bedrijf steeds dezelfde perimeter. 

 
Vraagsteller 3: 

- Op de gemeenteraad werd door een woordvoerder van Silvamo op de vraag of dit afval ooit 
neutraal wordt, hoe lang dus dit afval echt afval blijft, geantwoord dat het afval 
eeuwigdurend afval blijft.  Over hoe lang het afschermend grondzeil een garantie zal kunnen 
bieden, is weinig geweten.  Evenmin is er garantie dat eens de termijn van dertig jaar na 
sluiting zal verstreken zijn er nog controles zullen zijn.  Welke garanties hebben we voor de 
toekomst?  De best bestendige folies worden gebruikt, soms zelfs een dubbele folie met 
kleimat. 

- Indien de site zou bebouwd worden, hoe kan een eventueel lek opgespoord worden? Zie 
antwoord op 3) 

- Wat zal ondernomen worden indien er een lek is?  Studies tonen aan dat al na 50 jaar de 
kans op lekken sterk stijgt.  Dit maakt voorwerp uit van het RUP Staatsbaan en het 
onderzoek dat hieromtrent zal gebeuren. 

 
Vraagsteller 1: 

- Vroeger mochten er geen gebouwen of bomen komen op een stort, nu plots wel.  Dit maakt 
het voorwerp uit van RUP Staatsbaan, niet van de vergadering van vanavond. 

 
Vraagsteller 4: 

- Klopt het dat de transporten enkel tot 19 juni 2023 zullen verlopen via de Hoogledestraat, en 
daarna terug via de Staatsbaan?  Dit klopt, en zal waarschijnlijk zelfs vroeger zijn. 

- Er wordt uitgegaan van 60 vrachtwagens per dag, maar dat dit kán variëren.  Hoe zal dit de 
komende jaren evolueren?  Momenteel zitten we gemiddeld maar aan 20 vrachtwagens 
per dag, maar bij bepaalde grote werven (vb. de R4) kunnen er wel eens piekmomenten 
zijn. 

- Labo-analyses zouden niet mogen gebeuren door Silvamo, maar moeten door een extern 
labo.  De staalnames in opdracht van Silvamo gebeuren door erkende labo’s, maar vanuit 
de gemeente werd ook nog eens een onafhankelijk labo aangesteld dat jaarlijks aan de 
gemeente rapporteert. 

- Zijn er richtlijnen voor het afdekken van de vrachtwagens tijdens de ritten naar de 
stortplaats, zodat er geen stof vrijkomt?  Alle vrachtwagens die afval vervoeren moeten 
afgedekt zijn (dit staat zo in de vergunning).  Deze met leem voor de steenbakkerij moeten 
echter niet afgedekt worden. 

 
Vraagsteller 1: 

- In het verleden bleek dat het labo aangesteld door Silvamo en door de gemeente hetzelfde 
zijn. 

- In een eerder rapport staat vermeld dat, om perforaties te vermijden, het aangewezen is om 
bomen en gebouwen te vermijden op het stortvak.  Dit maakt voorwerp uit van het RUP en 
discussie in de gemeenteraad, en niet van de infovergadering van vanavond. 

 
Vraagsteller 5 : 

- Hoe groot is de kans dat verontreinigde grond uit Kruibeke in Kortemark terecht komt?  Er 
wordt de verontreinigde grond van 3M uit Zwijndrecht bedoeld?  Voorlopig houdt Silvamo 
daar de handen van af. 
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Schepen Toon Vancoillie dankt iedereen voor de geleverde bijdragen en rondt af door nogmaals aan 
te geven hoe men het dossier kan inkijken en bezwaar kan indienen. 
  
Het volledige dossier ligt ter inzage op de dienst Wonen en Omgeving vanaf 22/01/2022 tot en met 
20/02/2022, iedere werkdag van maandag tot vrijdag tussen 9.00 en 12.00 en woensdagnamiddag 
tussen 14.00 en 16.00.  Raadplegen van het dossier op dienst omgeving is enkel en alleen mogelijk op 
afspraak. 
 
Opmerkingen en bezwaren kunnen schriftelijk gericht worden aan het college van burgemeester en 
schepenen en dit ten laatste op 20/02/2022. 
 
 
 
Te Kortemark, op 3 februari 2022 
 

 
 
Gwendoline Vermeire  
gemeentelijk omgevingsambtenaar 


